
ZAPISNIK 

 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 11. srpnja 2023. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 20.21 sati.  

Na sjednici je prisutno 12 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan 
Antonina, Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir 
Kučić, Erik Mujagić, Roby Orlić, Eđidio Sepčić, Đanino Sučić i Eliana Zec Solina. Odsutna: Natalija 
Marelić Tumaliuan.  

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 17. sjednicu Gradskog vijeća i objasnio da je hitno sazvana 
temeljem čl. 83. st. 4. Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Cresa. 

 Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

1. Aktualni sat 

2. Prijedlog II. Izmjene Plana lokacija za postavljanje privremenih objekata na području Grada Cresa 

za 2023. godinu 

 

Ad. 1. 

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Kolika je propusnost snage elektroenergetskog kabela između Krka i Cresa? 

2. Na prošloj sjednici Gradskog vijeća pitao sam o tlačnim probama na području Miholašćice i 
na aglomeraciji od Gavze do Kimena pa su me kontaktirali građani koji nisu zadovoljni 
činjenicama koje su naknadno izrečene na točki dnevnog reda o Vodoopskrbi i odvodnji, 
Možemo li dobiti preslike tračnih proba jer građani kažu da nisu tako čuli i vidjeli na terenu? 

3. Pitanje koje postavljam svake godine u ovom mjesecu: u klančiću koji spaja Melin II. I Melin 
III. dva stupa javne rasvjete zračnom linijom su spojena kablom koji je na neprimjeren način 
spojen u stup tako da kabel izvire iz stupa, a stup nije potpuno zatvoren. 

Lara Bressan Antonina postavila je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Između aktualnog sata 16. i 17. sjednice desila se situacija kad na Rialtu nije bilo struje sat i 
pol. Zanima me što se dešava jer je to treći put u vrlo kratkom vremenu.  

Eliana Zec Solina postavila je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Zbog radova na cesti Porozina-Dragozetići gotovo svakodnevno ostaje sjever otoka bez 
struje. Možete li nam reći što se događa i do kad će trajati radovi.   

 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore: 

- Na D100 radovi traju izvan naselja. Problem je što se više puta udarilo u kabel koji je 
neoznačen, reagirali smo u svakom od tih navrata i dogovorili smo s Elektroprimorjem pa će 
stići agregat koji će spriječiti da se to ubuduće događa. 

- Kod pitanja vijećnice Bressan mislim da je u pitanju transformator i dobit će pisani odgovor. 

- Vijećnik Sučić dobit će pisane odgovore.   

  

Ad. 2.  



 2 

Marin Gregorović obrazložio je Prijedlog II. Izmjene Plana lokacija za postavljanje privremenih 
objekata na području Grada Cresa za 2023. godinu. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se II. Izmjena Plana lokacija za postavljanje privremenih objekata na području Grada Cresa za 
2023. godinu, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

U 20:28 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 17. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/5 

URBROJ: 2170-4-03-01/1-23-4 

 

Cres, 11. srpnja 2023. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


